

行政長官獲贈公務禮物名冊（估值高於港幣400元）[#]

Register of official gifts (of perceived value above HK\$400) presented to the Chief Executive [#]

2016年2月
February 2016

甲部： 行政長官保留自用的禮物

Part A: Items retained by the CE for personal use

編號 S/N	名稱 Descriptions	日期 Date Received
1	一套個人護理用品* A set of personal care items*	2月3日 3 February

乙部： 其他由政府處理的禮物

Part B: Items passed to the Government for disposal

編號 S/N	名稱 Descriptions	日期 Date Received
1	兩套紀念幣 Two sets of commemorative coins	2月2日 2 February
2	一本書 A book	2月2日 2 February

註 # 此名冊包括行政長官或其配偶以公職身分獲贈的禮物。估值為港幣400元或以下，或已退回送贈者的公務禮物不作註示。
Remarks This register includes gift items received by the Chief Executive or his spouse in official capacity. Official gifts of perceived value of HK\$400 or below, or those returned to the offeror, will not be registered.

* 按行政長官辦公室一般指引的規定，政府物流服務署會就行政長官保留自用的禮物評定轉售價值，行政長官會支付有關款項予政府。
According to the general guidelines of the Chief Executive's Office, the Government Logistics Department will assess the resale value of the gift retained by the Chief Executive for personal use. The Chief Executive will make a payment of the assessed resale value to the Government.